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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1133 Stöd till flygtrafik till Norrland under krisen

Jag får allt fler signaler från flygbranschen att flygbolagen inte längre klarar av 
att upprätthålla flygtrafiken till Norrland på kommersiell grund. De flesta 
flygavgångar har redan försvunnit men fortfarande finns möjlighet att med 
stora begränsningar ta sig till och från huvudstaden från de större orterna med.

Med de långa avstånd vi har i Sverige riskerar en hel landsända att få mycket 
begränsad tillgång till och från landets huvudstad om nästan all flygtrafik 
försvinner. Dessutom försvinner intäkterna för flygplatserna som är 
samhällsviktiga för ambulansflyg, ambulanshelikopter, sjöräddning med mera.

 Med anledning av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Kan ministern tänka sig tillfälliga stöd till flygplatser och flygtrafik till 
Norrland?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-01
Besvaras senast
2020-04-08 kl. 12.00


